

东京/富士山/京都/奈良/大阪 + 迪士尼奇幻之旅

7D5N

TOKYO/MT.FUJI/KYOTO/NARA/OSAKA + **DISNEYLAND FANTASY TOUR**







Mount Fuji





行程次序, 以當地旅社安排為准。 Sequences of Itinerary are subject to local arrangement. 迪士尼乐园





SCHEDULE

SINGAPORE TOKYO

(MOB)

 $\ensuremath{\square}$ Overnight on the plane

TOKYO

- ☑ Sensoji (Asakusa Kannon Temple)
- ☑ Nakamise-dori Street
- ☑ Imperial Bureau (Route)
- ☑ Nijubashi Bridge
 - (A famous bridge in Japan)
- ☑ Shinjuku Kabuki-cho

TOKYO

☑ Disneyland (Include ticket) (Tour guide took guests on a round-trip experience by tram ride to Disneyland)

TOKYO 🖨 MT.FUJI

(B/L/D)

- ☑ Lake Ashi Pirate Ship (Hakone-Machi-Ko/Moto-Hakone-ko)
- ☑ Mt. Fuji 5th Station (Subject to weather condition)

MT.FUJI 🖨 NAGOYA

(B/L/D)

- ☑ Oshino Hakkai (View of Mt.Fuji)
- ☑ Oishi Park
- ✓ Nagoya TV Tower (Route)

NAGOYA 🖨 KYOTO 🖨 OSAKA

- ☑ Kiyomizu Temple (Including Entrance Fee)
- ☑ Shinsaibashi Shopping Arcade
- ☑ Dotonbori

OSAKA T SINGAPORE

(B/L/MOB)

- ☑ Todai- Ji Temple (Included Entrance Ticket)
- ✓ Nara Park

√ 5 Breakfast / 5 Lunch / 3 Dinner Special Cuisine:

★ Japanese Set Meal **★** BBQ

★ Japanese Cuisine

TOURIST ATTRACTIONS:

TOKYO

- Sensoji (Asakusa Kannon Temple) The temple is dedicated to the god of mercy, Kanon. And is famous for its Kaminari-mon or Thunder Gate. And you could walk along Nakamise Shopping Arcade, is bustling with people buying traditional Japanese snacks, which you could see many snack stalls demonstrate how they make it and then sell it still piping hot.
- ◆ Shinjuku Kabuki-cho Is one of the 23 wards of Tokyo, but the name commonly refers just to the large entertainment, business and shopping area around Shinjuku Station. Handling more than two million passengers each day.

NARA

Nara Park - The park is home to towering trees, ancient historical sites, flowers, mountains, and rocks. Herds of deer, totalling over 1,200, are scattered throughout the mountains, forests, and temple ponds, symbolizing Nara's tourism.

KYOTO

Kiyomizu Temple - The temple is renowned for its construction which uses no nails to support the elaborate wooden structure of the main hall. And with a quaint old lane lined with pottery shops lead up to this famous temple.

OSAKA

Shinsaibashi Shopping Arcade - A covered shopping street, liveliest and it lines with an interesting shop.

HAKONE

- ◆ Owakudani An area with active volcanic zone where sulphurous fumes, its "Black jewel eggs" cooked in the area's thermal heat sources, are a Hakone specially.
- Lake Ashi Pirate Ship Was formed in the caldera of Mount Hakone after the volcano's last cruption 3000 years ago. And the boat ride could enjoy dreams and romance while gazing upon the delights of Mt. Fuji.



HOTEL OR SIMILAR (5 NIGHTS)

- ✓ T Mark City Hotel Tokyo Omori or similar
- Sun Plaza Hotel Fuji Yamanakako or similar (Hot Spring)
- The Strings Hotel Nagoya or similar
- x 1N x 1N x 1N

✓ Noku Osaka Hotel or similar

x 2N

NO OPTIONAL TOUR





精简行程

新加坡 ズ 东京

(机上用餐)

☑ 入宿机上

东京

(-/午/晚)

- ☑ 浅草雷门观音寺
- ☑ 仲见世商店街
- ☑ 皇居 (途径)
- ☑ 二重桥
- ☑ 新宿商圏

东京

(모/_/_)

☑ 迪士尼乐园 (含门票)

(导游带客人体验电车来回迪士尼)

第四天

东京 🖨 富士山

(早/午/晚)

- ☑ 大涌谷地热奇景
- ☑ 芦之湖海盗船(箱根町-元箱根)
- ☑ 富士山五合目(视天气而定)

富士山 🖨 名古屋

(早/午/晚)

- ☑ 忍野八海
- ☑ 大石公园
- ☑ 名古屋电视塔 (途径)
- ☑ 荣町商圏

第六天

名古屋 🖨 京都 🖨 大阪

- ☑ 清水寺 (含门票)
- ☑ 心斋桥购物街
- ☑ 道顿堀

大阪 ズ 新加坡 第七天

(早/午/机上用餐)

- ☑ 东大寺(含门票)
- ☑ 奈良公园

观光景点:

- ◆**浅草雷门观音寺** 每建于7世纪的佛庙,其象征物是风雷神门,上面挂着写 有"雷门"两个字的大红灯笼,这里每天都有前来参拜的观光客,终年熙熙 攘攘。您也可在该寺前的热闹街道"仲见世"购物,此处满布出售纪念品的 小店及当地小吃的日式店铺。
- ◆ **新宿商圈** 东京都政府大楼、高楼大厦林立的事务所一条街。以购物、娱乐综 合设施为中心的新宿,被誉为不夜城的歌舞伎町为中心的日本少有的娱乐区。

奈良

◆ **奈良公园** - 公园内巨树丛立,还有历史悠久的古迹、花草、山林及岩石等,有驯鹿 成群,共有1200多只,散布于山间、林下或寺庙的池群,是奈良观光的象征。

京都

清水寺 - 历史悠久的寺庙,整座建筑完全不用铁打钉琐。沿途坡道两旁是日 式古老建筑及商店,摆满了各种格式的日本手工艺品,陶瓷、日本娃娃等、 不胜枚举。日本 娃娃等,不胜枚举。

大阪

◆ 心斋桥购物街 - 心斋桥商店街 - 大阪最大的购物区,也是日本最长的天缝 式购物街,集中了许多精品屋和专卖店还有很多饮食店,既有日本菜,也 可以品尝到中国 、韩国、亚洲、美洲和欧洲等世界各个国家、各个地区不 同的风味呢。

箱根

- ◆ 大涌谷地热奇景 箱根大涌谷 为300年前火山爆发的火山口,每当起风时 带着硫磺味的浓烟弥漫期间时,形成特殊景观。登上山顶,有用火山温泉 煮熟的「黑鸡蛋」,据日本人说吃一个可长7年。
- ◆ 芦之湖海盗船 乘海盗船游览背倚着富士山的芦之湖,湖山相映,不同的季 节有不 同的景致和情趣。













✓ 5 早餐 / 5 午餐 / 3 晚餐 风味餐:

★ BBQ 任吃

★ 日式料理

★ 日式定食

酒店住宿(5晚)

✓ T Mark城东京大森酒店或同级

✓ 富士山中湖太阳广场酒店或同级(温泉)

x2 晚 x1 晚 x1 晚

✓ 名古屋斯奇斯酒店或同级

x1 晚

✓ 大阪NOKU酒店或同级

无自费项目

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行,会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响,将不予退款或更换。图片仅供参考。

旅游质讯 General Information

· 日本 JAPAN ·

货币 Currency	Japanese Yen - JPY 日元 - JPY		信用卡 Credit Card		l are used widely in Japan 王日本都能通行
货币兑换率 Exchange Rate	100 JPY = MYR 3.70		拨号代码 Dial Code	Japan	: +81 : +81
\$ € \¥/	100 日元 = 马币 3.70 *Subject to currency of the day*	*以当天汇率为准*			: +01
电压 Voltage	Voltage - 100 V 电压 – 100 伏特		插座 Power Socket	Type A / 类型 - 2 flat blade pin / 两脚扁型插头 Type B / 类型 - 2 flat blade pin + 1 round pin / 两脚扁型 + 一圆型插头	
时差 Time Different	Japan - 1 hour ahead of Malaysia		行李托运 Luggage Allowance	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg.	
- ;-	日本标准时差快马来西亚时间1/	小 9		每人只限携带 及托运行李不	一件不超过7公斤的手提行李上机,以 超过20公斤。
气候 Weather	3月-5月 Mar to May	Summer	9	Autumn 秋季 9月-11月 Sep to Nov 25℃-10℃	Winter 冬季 12月 – 2月 Dec to Feb 13°C - 3°C *Subject to weather of the day* *以当天气报告为准*
飞机型号 Aircraft Type	Boeing 787-9				Suspend House of the Color of t
Departure Dar 出发日期: Tour Fare:	te:		Flight: 航班行程: Airport Tax & Fuel		
团费: Tipping: 小典:			机场税及燃油附 Agent Collection F 统行社份收费:		
小费: Visa :			旅行社代收费: Travel Insurance:		
签证:			旅行保险:		
			TOTAL: 总数:		
	GD Partner:				

Operated By
ICE HOLIDAYS SDN BHD
(230643-X) KPK/LN:2441